
Referat fra årsmødet den 17. november 2021 på Lindegården i Bondebyen

Hans Nielsen bød velkommen.
Der var 25 deltagere.

1. Valg af dirigent  
Ghita Thorlacius blev valgt. Hun konstaterede, at årsmødet var indkaldt med lovligt varsel og via de
aftalte medier.  

2. Årsberetning  
Hans  Nielsen  holdt  årsberetningen,  der  blev  uddelt  på  mødet.  Årsberetningen  kan  findes  på
lokalafdelingens hjemmeside. 

Den behandler følgende sager og initiativer: 

• § 14-forbud mod udstykning af Borgevej 33 i Sorgenfrigaardskvarteret
• Lokalplanforslag for Raadvad
• Etablering af permanent badebro i Frederiksdal Fribad
• Handleplan for biodiversitet
• Stierne i Lyngby Åmose
• Naturpleje i Ordrup Eng
• Etablering af natur i Ålebækken Ruinpark
• Regnvandsbassin ved Furesøparken 
• Naturpleje af Lyngby Åmose
• Genoptryk af folderne for Lyngby Åmose og Frederiksdal
• Årets arrangementer

3. Valg til bestyrelsen  
På valg var Jørgen O. Rasmusen og Frits Lundgaard Jensen. 
Jørgen O. Rasmusen blev genvalgt og Frits Lundgaard Jensen blev suppleant som ønsket.

Nyvalgt blev:
Birgit Bjerre Laursen
Bjarne Stabell
Helge S. Jensen
Michael Lium
Theresia B. Præstegaard

Bestyrelsen har herefter 12 medlemmer og 1 suppleant. 

4. Forslag fra medlemmerne 
Ingen forslag var indkommet.

5. Eventuelt 
Der var livlig interesse og debat fra de nye medlemmer i bestyrelsen.



Der blev spurgt om baggrunden for fundet af det giftige stof PFOS i Mølleåen. Hans Nielsen 
svarede, at det måske kunne komme fra den tidligere Farum Kaserne, da der ikke var nogen 
oplagte kilder i Lyngby-Taarbæk. 


